
Fra: Rune Soltveit (Rossnes) <rossnes@soltveit.me> 
Sendt: torsdag 29. november 2018 23:24 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: Vedr. Gjestgjevarstaden på Rossnes 
 
Hei. 
 
I forbindelse med midlene som er tildelt til gjestgjevarstaden på Rossnes («Gamlahuset»), så er det 
ganske mye arbeid som må gjøres før vi kommer så langt at vi kan bruke pengene som er tildelt. 
Første prioritet må være å få huset tett. Arbeid i regi av Tore Villanger og Leiv Jordal er i gang, men vil 
ta tid. 
 
Vi håper at midlene kan bli en del av det endelige budsjettet, som vil være klart innen sommeren 
2019. 
 
Med vennlig hilsen 
Rune Soltveit (for Gunnvor Soltveit) 


